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1. Ponovno zahtevamo, da se amandman, 
s katerim je bil uveden delni celibat za uči
teljice in otroške vrtnarice, ukine, ker pome
nja takšna uredba kršitev državljanskih in 
naravnih pravic. 

2. Ker sedanja uredba ni prinesla prav 
nobenega zboljšanja in vendar so se cene 
dvignile za najmanj 30%, zahtevamo, da se 
ta uredba ukine, uveljavijo pa naj se v ce
loti uredbe iz leta 1931., ker bo le takrat po
moč res malo izdatnejša in bi tudi poročene 
državne nameščenke bile pravičneje nagra
jene za svoje delo. Ako se z vso doslednostjo 
izvaja princip, da se ob času padanja cen 
znižajo draginjske doklade, zahtevamo, da se 
z isto doslednostjo regulirajo prejemki tudi 
ob času ponovnega porasta cen in v skladu z 
njim, in sicer za vse državne nameščence in 
upokojence. 

3. JUU sekcija za dravsko banovino naj 
izposluje pri upravi bolnice upoštevanje naših 
legitimacij kot zadosten dokument za spre
jem učitelja ali učiteljice v bolnico in naj ne 
zahteva še posebnega potrdila o službovanju, 
ker pomeni to za pacienta izgubo časa, ki je 
zanj lahko usodna. 

Upoštevajoč dejanske potrebe, so udele
ženci o vseh predlogih stvarno razpravljali in 
jih sprejeli soglasno. 

Pred zaključkom občnega zbora se zahvali 
tov. Fr. Ločniškar za pozdrav s prošnjo, da 
ga učiteljstvo v delu podpira. Ko še omeni 
podrobno prizadevanje in delovanje ljubljan
skega učiteljstva, pripomni, da bo tudi svoje 
poslovanje usmeril v tem pravcu, upošteva
joč načelo: pravica in tovarištvo. 
Vekoslav Mlekuž, preds. Josip Mihelič, taj. 

Iz društev 
Poročita 

+ JUU SRESKO UČITELJ. DRUŠTVO 
LJUBLJANA  MESTO je zborovalo v sobo
to 16. t. m. Navzočih je bilo 121 članov. 

Po otvoritvi občnega zbora pozdravi 
predsednik novo vstopivše člane, imenoma 
v. d. sreskega šolskega referenta tov. Franca 
Ločniškarja. Sledila so poročila upravnega in 
nadzornega odbora. Na osnovi teh poročil je 
bil soglasno sprejet predlog, da izreče občni 
zbor upravnemu odboru razrešnico, blagaj
ničarki in tajniku pa pohvalo in priznanje. 

Situacijskemu poročilu so sledila poročila 
o banovinski in državni skupščini. Prvo je 
podal tov. Gašperlin, drugo pa tov. Al. Hre
ščak. Obe poročili sta bili sprejeti z zado
voljstvom. Pri volitvah novih članov stanov
skega častnega razsodišča je bil soglasno spre
jet predlog, da ostanejo dosedanji člani tudi 
za tekoče poslovno leto. 

Pri šesti točki dnevnega reda so bili so
glasno sprejeti naslednji predlogi: 


